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In de gemeenteraadsvergadering van 4 juli kwam het onderwerp burgerparticipatie aan de orde. Voor mij 
aanleiding om u te informeren over de stand van zaken tot nu toe.  
 
‘Leren door doen’ 
In januari heeft u de notitie ‘Leren door doen’ besproken. In deze procesnotitie is beschreven hoe wij 
vorm willen geven aan een nieuwe invulling van burgerparticipatie. Dit jaar staat in het teken van 
experimenteren, leren en evalueren. Voorbeelden zijn Kustvisie, energieambassadeurs en duurzaam 
Stad en Lande, Bad Vilbelpark, Mobiliteitsplan, beleidsplan sociaal domein, initiatief Buurtpanel 1276 en 
initiatief voor brugwacht door Vaarkracht. Ook hebben we een burgerpanel uitgezet over burger- en 
overheidsparticipatie. De resultaten daarvan vindt u op www.burgerpanelhuizen.nl.  
De tweede helft van dit jaar gaan wij door met experimenteren en leren rondom burgerparticipatie en 
overheidsparticipatie. Zo starten wij binnenkort met een ingang voor burgerinitiatieven. Aan het eind van 
dit leerjaar maken we de balans op en zetten we een lijn uit voor de toekomst. In het eerste kwartaal van 
2020 ma u daarover een notitie verwachten.  
 
Rol gemeenteraad  
Het is voor ambtenaren, college en gemeenteraad van belang om zich te oriënteren op het belang en de 
gevolgen van burgerparticipatie en overheidsparticipatie. In dit - soms nieuwe - samenspel, speelt de 
gemeenteraad een belangrijke rol waar het gaat om de verbinding naar de samenleving. Wij geven u 
daarom in overweging om als gemeenteraad aan de slag te gaan met uw rol in dit samenspel. In januari 
van dit jaar hebben wij de suggestie gedaan voor een gesprek tussen gemeenteraad en inwoners, 
mogelijk al in het eerste kwartaal van 2019. In de raadsvergadering van 4 juli is u een andere vorm 
voorgesteld, waarbij het mogelijk is om in gesprek te gaan met een nog veel bredere doorsnee van onze 
Huizer inwoners.  
 
Over de verschillende mogelijkheden gaan wij in gesprek met de griffie. Dat gesprek moet leiden tot een 
aantal opties. U maakt dan zelf een keuze voor de wijze waarop u als gemeenteraad met 
burgerparticipatie aan de slag wilt gaan.  
 


